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Regulations 

 

Ms Li Mei Lian generously donated a sum of HK$300,000 in support of the event “An Evening 

with the Best of the Best” organized by Lee Woo Sing College in 2015.  The donation will be 

used to set up a scholarship to award outstanding undergraduate Lee Woo Sing students admitted 

to the Jockey Club School of Public Health and Primary Care.  The scholarship will be awarded 

from 2015-16.   

 

Regulations governing the award of the scholarship are detailed below: 

 

1. Name of the Scholarship 

The scholarship will be named “Ms Li Mei Lian Scholarship” and in Chinese 「李美蓮女

士獎學金」. 

 

2. Number and Value 

Each year there will be 2 awards of scholarship (HK$15,000 each) with a total amount of 

HK$300,000.   

 

3. Selection Criteria 

To be eligible for the Scholarship, candidates should: 

- be full-time Year 2 or above undergraduate student;  

- be Lee Woo Sing students from The Jockey Club School of Public Health and Primary 

Care; 

- be accepted in the University/ College overseas exchange or internship/ placement 

programme in the academic year or term (including summer term); 

- have achieved an excellent academic and all-rounded performance with Year GPA of 

3.0 or above; 

- Financial need of applicants may also be considered 

 

4. Administrative Procedures 

-  The Scholarship is open for application. 

- All applications will be sent to the Scholarships and Bursaries Committee of the 

College for consideration and nomination.  

-  The particulars of the nominees will be submitted to the donor for record. 

-  The awardees may need to meet with the donor to share their learning experiences at 

CUHK.  

- The Scholarship will be administered by the College Office of Lee Woo Sing College 

in accordance with the above regulations. 

 

ZY/2020.08.01 

 



香港中文大學 

和聲書院 

 

李美蓮女士獎學金 

 

規章 

 

李美蓮女士透過香港中文大學於二零一五年舉辦的「九五之尊籌款之夜」，慷慨捐出港幣三

十萬元成立「李美蓮女士獎學金」，頒予優秀的香港中文大學和聲書院公共衛生學院學生。

獎學金於二零一五至一六年度開始頒發。 

 

頒發獎學金的規章詳細說明如下： 

 

(一)  獎學金名稱 

獎助學金定名為「李美蓮女士獎學金」，英文名稱為 “Ms Li Mei Lian Scholarship”。 

 

(二) 獎學金名額及金額 

獎學金名額二十個，每個金額為港幣$15,000，合共港幣$300,000。書院每年頒發兩個

獎學金名額。 

 

(三)  甄選準則 

 獎學金申請人必須符合以下條件︰ 

- 需為全日制二年級或以上的本科生 

- 為香港中文大學和聲書院公共衛生學院學生 

- 參與大學或書院海外交流或實習計劃 

- 上年度平均成績 (Year GPA) 須達 3.0或以上 

- 具經濟需要者獲優先考慮 

 

(四) 行政程序 

- 獎學金以公開形式接受申請，書院亦可根據上述甄選準則推薦合適同學。 

- 所有申請及提名將交和聲書院獎助學金委員會考慮及甄選。 

- 得獎同學資料由和聲書院呈交捐款人參閱及記錄。 

- 獲獎學生或須與捐款人會面，分享其於中大學習的點滴。 

- 獎學金由和聲書院院務室依照以上規章管理及執行。 

 

(五) 備註 

和聲書院獎助學金委員會有酌情權根據實質申請情況及合適同學的數目，微調該屆獎

學金的名額。 
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